
J e g y z ő k ö n y v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 28. napján tartott 
képviselő-testületi ülésről.

Testületi ülés helye: Városháza Tanácskozóterme 
7370 Sásd, Dózsa Gy. u. 32.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pál Csaba, Rabb Győzőné, Székely
Szilárd, Takácsné Somogy vári Mária, Urvald Péter képviselők, Dr. 
Kajdon Béla jegyző, Koszorús Tímea aljegyző, Tollár Mónika 
j egy zőköny w ezető .

Igazoltan távol: Pintér Gábor alpolgármester

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a képviselő-testületet és a meghívott 
vendégeket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 6 fővel van jelen, az ülés határozatképes, 
majd azt megnyitotta. Pintér Gábor alpolgármester jelezte, hogy később érkezik a testületi 
ülésre. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében a képviselő- 
testület üléséről hangfelvétel készül.
Javasolta továbbá, hogy a meghívóban kiadott napirendi pontok közül a 3./ napirendi pontot 
vegyék le a tárgyalandó napirendi pontok közül. A napirendet majd 2023. március 29. napján 
18:30 órakor kezdődő rendkívüli zárt testületi ülésen tárgyalják.
Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.

További javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / A közterületek elnevezéséről szóló rendelet felülvizsgálata
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

3. / 2023. évi szociális tüzelőanyag támogatásra pályázat benyújtása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

A J  Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság által szervezett képzések Sásdon 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

5. / Önkormányzati lakásbérleti szerződések felülvizsgálata
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester 

Koszorús Tímea aljegyző

6. / Kitüntetési javaslat az Év Vállalkozója címre
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

7. / Beszámoló a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott döntéseiről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti bizottság elnöke
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Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy zárt ülés keretében tárgyalja 
személyi ügyek okán az 5-7./ napirendi pontokat.

A Képviselő-testület a javaslatokkal egyhangúlag egyetértett.

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés 
között átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb 
eseményekről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a Mozgáskorlátozottak Baranya Megyei Egyesületétől érkezett 
megkeresésről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az utolsó testületi ülés március 7-én volt 
a közmeghallgatás keretében. Időközben rendkívüli testületi ülést is tartottak. Március 7-i héten 
megtörtént a Szent Imre úti fáknak a fiatalító metszése, amit a Sásd Városgazdálkodás 
Nonprofit Kft. munkatársai végeztek. Megköszönte a munkájukat. Megkérdezte Székely 
Szilárd képviselőt keresték-e ez ügyben?

Székelv Szilárd képviselő elmondta, hogy keresték. Látta, hogy elvégezték a metszést. 
Személy szerint más javaslata lett volna.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a fák miatt sokan szóltak már. Sajnos volt 
egy haláleset ebben az utcában, állítólag a mentő nem látta a házszámot a fáktól. A fák metszése 
nagyon időszerű volt. Március 4-én tartották a sváb bált a Közösségi Házban. A Közösségi 
Házban szinte minden hétvégén rendezvények vannak. A tanuszodával kapcsolatban elmondta, 
hogy a hírek szerint áprilisban nyit a tanuszoda, amit a sásdi iskolások vehetnek igénybe. 
Valószínűleg később a lakosság számára is lehetőséget nyújt majd.

Székely Szilárd képviselő megkérdezte, hogy a tanuszoda megnyitásakor lesz-e valamilyen 
ünnepélyes megnyitó?

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nem tud róla. Bízik abban, hogy az 
iskolásokon kívül a lakosság is igénybe veheti majd. A próbaüzem már lezárult, több hibát is 
javítottak. A bekövetkezett rezsiköltségek emelkedése miatt nem nyitottak ki korábban. A 
Nemzeti Sportügynökség részéről a tanuszoda nyitásáról hivatalos értesítő nem érkezett. 
Amennyiben érkezik, tájékoztatni fogja a testületet.

Székelv Szilárd képviselő elmondta, hogy a város életében a tanuszoda az egyik legnagyobb 
beruházás. Úgy érzi, hogy fontos lenne egy hivatalos megnyitó. Nem tud arról sem, hogy mi 
folyt itt, hogyan épült meg, ki működteti, mi a célja stb.?

Dr. Jusztinger János polgármester kérte, hogy egy sásdi képviselő se mondjon olyant, hogy 
nem tud róla. Mindenki tudja, hogy az Állam üzemelteti a tanuszodát. A dolgozókat több mint 
egy éve alkalmazzák, fizetik a bérüket. Úgy tudja, hogy nem terveznek hivatalos megnyitót.

Székelv Szilárd képviselő örül annak, hogy a beruházás végre elkészült. De elvárható lenne, 
ha elkészült, akkor legyen hivatalos megnyitó, ahol tájékoztatják a lakosságot a lehetőségekről.
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Dr, Jusztinger János polgármester biztos abban, ha megnyitják a lakosság számára, akkor 
értesítem fogják a lakosságot.

Székelv Szilárd képviselő véleménye szerint vegyék fel a kapcsolatot az üzemeltetővel, 
vannak információik, de több mindenben bizonytalanok.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nincs semmilyen bizonytalanság. Amikor 
Sásdon járt Gyopáros Alpár kormánybiztos úr felhívta a Nemzeti Sportügynökség vezetőjét, 
aki megkérdezte, hogy lesz-e hivatalos megnyitó, válaszában elmondta, hogy nem lesz 
megnyitó. Úgy gondolja, hogy váljanak addig, amíg a Sportügynökség megkeresi az 
önkormányzatot. Beszélt Gáspár Andrea uszodavezetővel, aki ígéretet tett arra, ha lesz 
információja, keresni fogja. Ezután tudják tájékoztatni a lakosságot. Március 8-án a Nőnap 
alkalmából alpolgármesterrel közösen köszöntötték az önkormányzati intézmények dolgozóit, 
a nyugdíjas klubok tagjait. Mindkét nyugdíjas klub részére átadott 1-1 kisbuszt üzemeltetésre. 
Az üzemeltetői jog is bejegyzésre került. Ezzel is támogatni tudják a programokra való 
eljutásukat. Március 9-én megérkezett az orvosi centrum pályázatra elnyert 250 mFt támogatás. 
Elmondta, hogy Sásd városa az elnyert uniós támogatásokat 100 %-os kormányzati támogatási 
előlegként megkapja. Nagyon fontos dolog, hogy az országban az elsők között szerepelnek, 
akik már TOP Pluszos pályázatból nemcsak a szerződés aláírásáig jutottak, hanem 
megvalósítottak konkrét beruházást. Megépítettek két új játszóteret. A tavalyi évben 
megvásárolták az új bölcsőde melletti telket, amit két részletben fizettek ki. A 
tulajdonfenntartás törlésre került. Az orvosi centrumra vonatkozó tervek elkészültek, a néhány 
apró módosítást a tervező mérnök húsvét utánra ígérte. Az engedélyek készen vannak. Az 
egybeszámítási kötelezettség miatt ex ante vizsgálatra kerül sor a közbeszerzési kiírást 
megelőzően. Bízik abban, hogy júniusban elindulhat a közbeszerzési eljárás. Ezután 
megkezdődhet a kivitelezés. A bontási munkálatok megkezdődtek, a telken lévő kis házikót 
ingyen elbontotta a fedett piac kivitelezője. Reméli, hogy jövő tavaszra elkészül. Végre újra 
lesz saját tulajdonú háziorvosi, fogorvosi és gyerekorvosi rendelőjük. A tetőtér adna helyet az 
eredeti tervek szerint a háziorvosi ügyelet kiszolgáló helyiségeinek, pihenőszobának a 
gépkocsivezető részére. Jelenleg még nem tudják, hogyan alakul az ügyeleti ellátás jövője. 
Látható, hogy megyéről megyére haladva központosítanak. Adott esetben, ha ezekre nem lesz 
szükség, akkor ott két szolgálati lakás kialakítható lehet majd. Március 9-én Sásdon járt a 
Debreceni Zsidó Hitközség képviselője, akivel esetlegesen Sásdon indítandó népkonyha 
ügyében egyeztettek. Több településen is működtetnek ilyen népkonyhát. Sásdhoz legközelebb 
Véménden van, ahol 900 főre főznek. Ez azt jelenti, hogy ők kapnak erre állami támogatást, az 
önkormányzatnak fizetnek adagonként egy kialkudott árat, amiért az önkormányzat konyhája 
megfőzi és aztán ingyen ez kiosztásra kerül.
Minimálisan 150 fő részére mindennap. Előírt kalóriaszám szerint egytálételről van szó A 
dobozolást, egyebeket ők vállalják. Még folyamatban vannak ezek a tárgyalások, a tervek 
szerint szeretne ellátogatni Véméndre Sohonyai Bernadett élelmezésvezetővel. Amennyiben ez 
az önkormányzatnak is megéri, akkor javasolni fogja ennek megvalósítását. Folyamatban 
vannak ezek a tárgyalások, március 16-án is volt megbeszélésük ez ügyben. Úgy haladnak előre 
ezekben a szektorokban, hogy örülni kell annak, hogy az elmúlt években nullára jött ki az INÉ 
és az idősek nappali ellátása is. Sajnos egyre inkább az a tendencia, hogy egyre több pénzbe 
kerül. Március 11-én a testület döntésének megfelelően az önkormányzat nevében díszsírhelyet 
adományozott egykori képviselőtársuk, Hausmann Mária részére. A temetés 2023. április 3-án 
15:30 kor lesz a sásdi új temetőben. Arról is tájékoztatta a családot, hogy a temetés költségeihez 
200.000,-Ft-tal hozzájárult az önkormányzat. Március 14-én tartottak szociális társulási ülést, 
ahol elfogadták a társulás éves költségvetését.
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Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető munkájának is köszönhetően még idén önfenntartó a 
társulás. Elképzelhető, hogy abba az irányba megy ez a tendencia, hogy az önkormányzatoknak 
majd hozzá kell járulni a költségekhez. Március 15-éré készülve már két nappal előtte szokásos 
ünnepi díszbe öltöztették a főutcát, illetve a szoborkertet a hömyéki önkéntesek. Minden évben 
számíthatnak Győriné Korom Viktóriára, Győri Rózsára, Győri Tesszára, Keserű Józsefre, 
Hermann Istvánnéra, Képiiné Korom Erikára és Hernádi Viktorra. Ennek híre ment a 
megyében, ami nemcsak a BAMA-n volt látható, hanem a Pécsi Képek oldalán is. Megköszönte 
a munkájukat. A március 15-i városi ünnepséget március 14-én tartották az Általános Iskolában. 
Megköszönte mindenkinek a megjelenést. Megköszönte az Általános Iskola tanulóinak és a 
felkészítő pedagógusoknak a szép műsort. Megköszönte, hogy minden évben számíthatnak 
rájuk. Havasi László tájékoztatása szerint ezen a napon megérkezett az első gólya. Március 16- 
án hozták el Szegedről az új pályázatos Ford Toumeo kisbuszt. A vételár 17,2 mFt volt. 
Összesen négy kisbusz maradt az országban, ebből kettőt akkor adtak el, a maradék kettőt már 
19 mFt-os áron hirdették. Az elnyert 13 mFt pályázati összeg és az azóta értékesített Dacia 
Dokker gépjárműnek a bevételéből megvásárolták a kisbuszt. Ennek köszönhetően tudták a régi 
kisbuszokat átadni a Sásdi Szociális Szolgálatnak és a Közösségi Háznak üzemeltetésre. 
Március 17-én az újtelepi Vili bácsi kertje húsvéti díszbe öltözött az újtelepi csoport 
önkénteseinek közreműködésével. Megköszönte, hogy évről évre feldíszítik a Jókai utca végén 
lévő sarkot. Március 20-án átadásra került a Dacia Dokker 2.950 eFt eladási áron. A testület 
3.300 eFt-ot határozott meg plusz-mínusz 15% eltéréssel. Elmondta, hogy a gépjárművet 2014- 
ben vásárolták 3.200 eFt-ért.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy hogy előzetesen meghirdették a hasznaltauto.hu 
oldalon.

Dr. Jiisztinger János polgármester elmondta, hogy a városházán a „Zöldváros-Fedett piac” 
projekt kapcsán egyeztettek a kivitelezővel, tervezővel. Elmondta, hogy az eredeti szerződésük 
szerint március 11-én lejárt a 300 nap teljesítési határidő. Az épület nem készült el, a 
szerződésmódosítás folyamatban van. Erről az Irányító Hatóság fog dönteni. Ha elfogadja, 
akkor július 30-ig van ideje a kivitelezőnek. Ha nem fogadja el, akkor jogosultak kötbérigény 
érvényesítésére. A tetővel bajban vannak, kétszer gyártották le. Egyszer nem úgy sikerült ahogy 
kellett volna, a másik alkalommal pedig elromlott a gép, ami ezt felemelné. A kivitelezőtől 
kapott képek alapján dolgoznak, a színpad, a csobogó készül. Elkezdték a szomszédos Kovács 
néni felől az elválasztó kerítés építését. Mindenki nyugalmának a megőrzése érdekében nem 
ragaszkodtak a kimért telekhatárhoz, inkább figyelembe vették az általa eddig használt sávot. 
Boa Árpád tervezővel egyeztettek az orvosi centrum projektről is.

Pintér Gábor alpolgármester 17:10 órakor megérkezett a testületi ülésre.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy március 20-án bejelentés érkezett a paléi 
hegyre vezető dűlő mellett elhelyezett hulladékhegyekről. Beszéltek a rendőrökkel, 
megállapították hatáskörük hiányát. A környezetre veszélyes hulladék jogellenes elhelyezése 
tényállása nem forog fenn. Ez akkor áll fenn például, ha az eldobott tévében benne van a képcső. 
Jelen esetben nem volt benne. Minden, ami ott van hulladék a rendőrség szerint a 
Kormányhivatal hatáskörébe tartozó szemetelés. A Kormányhivatalhoz megtették írásban a 
bejelentést. Erre válasz még nem érkezett.
Megoldást kell majd erre találni, ezen a zártkerti részen nincs szemétszállítás. Viszont sokan 
laknak itt életvitelszerűen. Sajnos a kommunális hulladékot fogják és az árokba dobják. A 
szemétben találtak olyan bizonyítékot, ami konkrétan beazonosítható, hogy ki tette.
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A Kormányhivatalnak elküldték a zsákban talált fényképeket, fotókat. Amennyiben 
kihelyeznének oda egy nagy konténert, elképzelhető, hogy az ott lakók odavinnék a szemetet. 
Nyilvánvaló, hogy más is odavinné a szemetet. Sajnos nem is sásdi polgár viszi erre a helyre a 
szemetet. Lehetőség van kamera felszerelésére. Az ehhez szükséges áramot Gálosi Roland 
felajánlotta. Nagyon sok munka lesz ezt a sok szemetet onnét elvinni.

Székelv Szilárd képviselő úgy gondolta, hogy a megoldás az lehetne, hogy névszerint 
közzéteszik a Sásd és Vidéke újságban.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a facebookra kiírta. Nincs tisztában azzal, 
hogy ki mennyire olvassa az újságot.

Székely Szilárd képviselő véleménye szerint legyen részükre szégyenfal.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, fontos lenne a kamera felszerelése. Sajnos ezen 
a helyen nincs áram.

Székely Szilárd képviselő elmondta, a kamerával az a baj, hogy 200 m-t lát. Sajnos, aki ezt 
teszi, a kamerától tovább fog menni és ott kiteszi a szemetet.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, amíg nem volt építkezés a Hősök terén, addig odahordták 
a szemetet.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a Környezetvédelmi Hatóság nem nyomozóhatóság. 
A hatóságnak mindenképpen be kell vonni a rendőrséget a nyomozásba.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy a Környezetvédelmi Hatóság nem azt vizsgálta, 
hogy ki tette oda a szemetet, hanem kinek a területén van a szemét és azt bünteti meg. Ha 
önkormányzati területen van a szemét, akkor intézkedjen annak eltakarításáról.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a szemetelés sajnos nagy problémát okoz 
Sásdon. Az emberek amerre járnak, eldobják a szemetet. Vannak szemétgyűjtők, akkor is 
eldobják a szemetet. Úgy gondolja, hogy megfontolandó lenne településőri státusz létesítése. 
Annyi előrelépést esetleg jelentene egy ilyen személy alkalmazása, hogy ő járná a várost, 
fényképezne, amikor megtörténik az eset, azonnal lenne róla információ. Pintér Gábor 
alpolgármester vállalta, hogy hétköznap 1-1 órát körbejár a településen. De itt folyamatos 
felügyelet kellene akár 6 órában.

Takácsné Somogyi ári Mária képviselő elmondta, hogy korábbi esetnél jöttek a rendőrök, 
elzavarták a szemetelőket a szoborkertből. Nem telt el félóra és újra visszamentek a 
szoborkertbe. Rájuk szólt, hogy a szemetet szedjék össze, amit teljesítettek.

Dr. Jusztinger János polgármester az őrsparancsnok elmondta, hogy a 112 számot kell hívni, 
ott kell bejelentést tenni. Itt lesznek az elkészült beruházások. Már most tart attól, hogyan 
fognak az emberek erre vigyázni.

Székelv Szilárd képviselő úgy látja, hogy a probléma megszüntetését, a felderítését már nem 
tudják kézben tartani. Régebben voltak megelőző programok. Jónak tartaná a társadalmi 
programokon való részvételt. Magát a szervezést próbálnák mentorálni és arra fordítanának 
anyagi eszközöket vagy megtalálnák hozzá a forrását.
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Minél több embert kellene megmozdítani arra, hogy a környezetére igényes legyen és szóljon 
is érte. Szakembernek kellene összeállítani a programot. Régebben voltak ilyen célzott 
pályázatok, programok, meg kellene nézni, most vannak-e.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy a pályázatokban a horizontális irányelvek között volt 
általában a szemétszedés. Úgy tudja, hogy az új pályázatoknál már nincs.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy mentorok segítségét kellene kérni. Fontos lenne 
mindig megmozdítani egy-egy csoportot. Elő kell készíteni, nem tudja konkrétan megmondani, 
hogy milyen mentorprogramok lennének eredményesek, de voltak is és vannak is. A 
megelőzésben, ha már valamilyen úton elindulnak, az hosszútávon kifejti a hatását, mert 30-40 
embernek felkelti érdeklődését. Ha meglátja a szemetelőt, azonnal lefotózza.

Dr. Jusztinger János polgármester összegezve elmondta, hogy a mentor olyan programot 
dolgozzon ki, amihez 30-40 ember csatlakozna Sásdon.
Javasolta a testületnek, hogy bízza meg a Népjóléti Bizottságot, hogy május 1-ig dolgozza ki 
ennek részleteit. Milyen országos programok vannak, amikhez csatlakozni tudnának? Milyen 
költségekkel járna az önkormányzatnak? Fontos eldönteni, hogy alkalmazzanak-e településőrt 
vagy sem. Ezt követően a testület megtárgyalja.

Pintér Gábor alpolgármester véleménye szerint négy órás munkaidőben kellene megbízni a 
településőrt.

Dr. Jusztinger János polgármester megkérdezte, hogy létesítsenek-e településőri állást? 

Pintér Gábor alpolgármester véleménye szerint igen.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy költségvetési rendelet módosító tétele lesz. Elmondta, 
hogy a legközelebbi testületi ülésre, ami április 27-én lesz, összeállítják a településőr munkaköri 
leírását.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő javasolta, hogy minél előbb alkalmazzák a 
településőrt.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta, hogy reklámújságban vagy a facebookon is hirdessék 
ennek lehetőségét.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy korában volt már a hivatalban környezetvédelmi 
előadás, szemétszedés, prevenciós előadások. Célszerű lenne olyan személyt találni, aki 
alkalmas lenne mentornak is, egyúttal visszatartó erő is lenne. Úgy gondolja, hogyha most 
valakit négy órába felvennének, őt nem tekintenék mentornak. Tehát, aki azért megy, hogy rajta 
kapja a szemetelőket és felelősségre vonja őket, esetleg szankciót alkalmazzon, az egy teljesen 
más kör.

Székelv Szilárd képviselő véleménye szerint hívják meg a Környezetvédelmi Hatóságot és 
tartsanak megbeszélést a szőlősgazdákkal. A Környezetvédelmi Hatóság és az önkormányzat 
képviselője tájékoztatná a gazdákat, hogy miért lenne fontos ez a program.
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Dr. Jusztinger János polgármester tapasztalata alapján, ha kimennének egyes lakókhoz a 
kormányhivatali munkatárssal, akkor ő azt mondaná, hogyha nem visznek részére konténert, 
akkor eltörik a lábát. Sajnos megtörtént ez az eset. Azért szemetelnek, mert nincs konténer. 
Nem érdekli őket, hogy zártkertről van szó. Nem érdekli őket, hogy nem fizetnek kommunális 
adót, szemétszállítási díjat. Az ott élő csak azt kérdezi, hová tegye a szemetet, ha nincs konténer, 
szétdobálja.

Székelv Szilárd képviselő elmondta, vannak olyan tulajdonosok, akik hazaviszik a szemetet. 
De az ott élőknek meg kell oldani a szemételhelyezést. De ha kitennének konténert, akkor már 
a szőlőtulajdonosok is ott helyeznék el a szemetet.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta az a baj, hogy nemcsak a sásdiak, hanem a 
vidékiek is odavinnék.

Székelv Szilárd képviselő megoldás lehet az is, ha a tulajdonos a saját telkén elhelyezi a 
szemetet és majd időnként onnét elszállítanák.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ehhez külön engedély és nyilvántartás 
szükséges. Szétválogatni szabályszerűen nem tudják, tehát nem megoldható.

Urvald Péter képviselő elmondta, megoldás, hogy megbüntetik a szemetelőket, viszont 
prevenció szempontjából a kettő párhuzamosan lenne jó.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, ha lenne településőr, akkor ő szólna a 
szemetelőknek. Személy szerint nem tud szólni, mert nem tud az utcán lenni minden nap, mert 
akkor nem tudja elvégezni az egyéb dolgokat.

Rabb Győzőné képviselő javasolta, hogy a Népjóléti Bizottság keresse meg a szőlőben élőket, 
a szőlőtulajdonosokat. Kérjék őket, hogy zsákokba tegyék a szemetet, közelítsék le és a 
szemészállító autó elszállítja.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta, hogy szólítsák fel őket, hogy zsákba szedjék a 
szemetet és a Kft. autója hetente egyszer elszállítja a területről. Véleménye szerint hozzák ide 
a konténert a hivatalhoz és itt tárolják a szemetet, itt van kamera is.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta ahhoz, hogy ez működhessen, engedély 
kiváltására van szükség, továbbá nyilvántartást kell vezetni.

Pintér Gábor alpolgármester javasolta, hogy helyezzenek fel kamerát Hömyékre, ahová 
kerülne a konténer. így ellenőrizni tudják ki vitt szemetet.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy ebben a kérdésben a sásdi polgárőrök segítenének- 
e, akár megbízási díjért is?

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy megkereste a polgárőröket. 
Nyilatkozatukban elmondták, hogy hétköznap nem érnek rá. Úgy gondolja, aki nem ér rá 
hétköznap, akkor megbízási díjért sem ér rá.
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Javasolta, hogy a Népjóléti Bizottság május 1-ig dolgozza ki azokat a lehetőségeket, 
amelyekkel kezelni tudják a településen elharapódzott illegális hulladék elhelyezést, 
szemetelést. Ebben benne van a csatlakozás lehetősége, programok, fórumok szervezése is. A 
testület a következő testületi ülésén tárgyalja majd.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

40/2023. (III.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Népjóléti 
Bizottságot, hogy dolgozzon ki lehetőségeket, javaslatokat a településen 
elharapódzott illegális hulladék elhelyezése és a közterületeken 
tapasztalható szemetelés visszaszorítására.

Határidő: április 27.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy a testület döntsön 4 órás településőri állás 
költségvetési vonzatának biztosításáról.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

41/2023. (III.28.I KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a költségvetési 
rendeletének felülvizsgálata során tervezteti 4 órás településőr 
alkalmazásával járó költségeket. Felhatalmazza a polgármesterét, hogy a 
településőr alkalmazásának, foglalkoztatásának feltételeit, munkaköri 
leírását készíttesse el.

Határidő: május 31.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta, hogy egyeztessenek a Dél-Kom Kft-vel 
konténer kihelyezésével kapcsolatban, továbbá nézzék meg a szőlőhegyen elhelyezendő 
kamera lehetőségét.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
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Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

42/2023. (III.28. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 
polgármesterét, hogy a Dél-Kom Kft. bevonásával vizsgálja meg 
konténer kihelyezésének lehetőségét a paléi szőlőhegy vonatkozásában. 
Egyúttal vizsgáltassa meg a konténer környezetében kamera 
kihelyezésének lehetőségét is. Ezen lehetőségekről a soron következő 
ülésen tájékoztassa a testületet.

Határidő: április 30.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy tájékoztató levelet küld majd a 
szőlőhegyen élőknek, tulajdonosoknak a szemét elhelyezésének lehetőségéről. Amennyiben 
sikeres lesz a településőri pályázat, erről tájékoztatja majd Sásd Város lakosságát.
Elmondta, hogy március 20-án telefonon beszélt Hír Gáborral, a Sásdi Szakképző Iskola 
igazgatóhelyettesével. Arra kérte, hogy osztályfőnöki óra keretében tájékoztassák a tanulókat 
arról, hogy vigyázzanak a környezetükre a buszmegálló környékén. Amerre járnak, ne dobják 
el a különböző üdítős dobozokat és egyebeket. Ennek kapcsán nemcsak külön osztályfőnöki 
órákat hirdettek, hanem másnap március 21-én a Dózsa Gy. utcában, a Szent Imre utcában, a 
Petőfi S. utca és a tankonyha közötti útvonalon a gyerekek szemetet szedtek. Az iskola úgy 
nyilatkozott, hogy ezt rendszeresen megteszik majd. Az erről készült képeket felrakták a 
facebookra. Megköszönte Hír Gábor igazgatóhelyettesnek és a tanulóknak a közreműködését, 
segítségét. Március 21-én ismét tárgyaltak a népkonyha ügyében. Amennyiben ez kivitelezhető 
és az önkormányzatnak bevételt is hoz, akkor támogatni fogják ezt a lehetőséget.
Tájékoztatta a testületet, hogy Orsós József a Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat 
elnöke hetente együttműködve a Magyar Vöröskereszt Szervezetével pékárut, zöldséget és 
gyümölcsöt juttat a rászoruló családok részére. Megköszönte Orsós József elnöknek a 
segítségét. Március 22-én a Mozgáskorlátozottak Baranya Megyei Egyesületének képviselője 
Sásdon járt. A sásdi szociális bérlakások után érdeklődött, egyben kérelemmel, javaslattal 
fordult az önkormányzat felé. Kérése szerint telephelyet szeretnének létesíteni Sásdon. A 
Mozgáskorlátozottak Baranyai Egyesületének a megyében 9 szakcsoportja tevékenykedik, így 
Sásdon is van. A munkájukat segítené, hogyha egy telephelyet tudnának létesíteni Sásdon. 
Pályázati lehetőségek nyílnának meg, ami nyilván a sásdi mozgáskorlátozottakat segítené. 
Tudomása szerint az említett tagcsoport Sásdon a Sásdi Szociális Szolgálat keretein belül 
működik. ígéretet tett arra, hogy a Sásd, Kossuth L. u. 1. szám alatti épületbe bejegyezhetik a 
telephelyüket.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a Sásd, Arad u. 1. szám alatti épületben is 
biztosíthatnának telephelyet?
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Dr. Jusztinger János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy ez az ingatlan közös 
tulajdonban van. Több szempontból is problémás az a hely. Az egyesület az önkormányzat 
lakásrendeletének módosításával kapcsolatban kérte, hogy a fogyatékkal élők lakáshoz jutását 
jobban vegyék figyelembe. Elmondta, hogy az idei évben lehetőség nyílik első alkalommal arra 
Sásdon, hogy pályáztatják az önkormányzati lakások bérleti jogát. A figyelembevehető 
szempontoknál az anyagi helyzet mellett szerepel az egészségi állapot is.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az egyesület részére a Sásd, 
Kossuth L. u. 1. szám alatti önkormányzati ingatlanon telephelyet létesíthessenek.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

43/2023. (III.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mozgáskorlátozottak 
Baranya Megyei Egyesülete kérelmét megtárgyalva hozzájárulását adja, hogy az 
Önkormányzat tulajdonában lévő Sásd, Kossuth L. u. 1. szám alatti ingatlanán a 
Mozgáskorlátozott Baranya Megyei Egyesülete telephelyet létesíthessen.

Határidő: közlésre: március 31.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy az április 27-re tervezett 
testületi ülésén tárgyalja a lakásrendeletük módosítását. Az egyesület által javasoltakat ilyen 
formában nem áll módjukban elfogadni, mert nincsenek is akadálymentes önkormányzati 
lakások.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
44/2023. (III.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Mozgáskorlátozottak 
Baranya Megyei Egyesülete kérelmére figyelemmel módosítani kívánja a 
lakásrendeletét. Felkéri a polgármestert, hogy a módosító rendelettervezetet 
terjessze be a soron következő testületi ülésre.

Határidő: április 27.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester
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Dr. Jusztinger János polgármester tájékoztatta a testületet, hogy március 22-én megtörtént 
az első tavaszi fűnyírás a városban. Jelezte, hogy a korábbi közmunkáslétszám tovább csökkent. 
Jelenleg 10 fő közfoglalkoztatott dolgozik. Ugyanezen a napon átadásra került a Sásdi Szociális 
Szolgálat részére a Ford kisbusz kulcsa.
A kisbusz az intézmény napi munkáját és a Levendula Klub működését segíti. Elmondta, hogy 
az újtelepi csoport városszépítői tojásfát díszítettek az „S” kertben. Minden közreműködőnek 
megköszönte a munkáját. Március 24-én találkozott az OTP Dél-Dunántúli Régiójának 
Regionális vezetésével. Különböző együttműködési lehetőségekről nyújtottak tájékoztatást. 
Nagyon egyedi ajánlat alapján lehetőségük nyílt szabad pénzeszközeik átmeneti lekötésére 1- 
2-3 hetes, akár 30 napos időtartamra 14 %-os kamattal. 120 mFt-ot lekötöttek 30 napra, erre az 
időre ez 1.400 eFt hozamot jelent. A lekötött összeget további 20 mFt-tal kiegészítik. Terveik 
szerint három alkalommal szeretnék még lekötni az összeget. így 4-5 mFt hozamot jelentene 
az önkormányzatnak.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy nem befektetésről, nem üzleti célú lekötésről van szó. 
A számláikat vezető pénzintézetük plusz szolgáltatása ez az önkormányzat felé.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy március 26-án a belvárosi önkéntesek 
húsvétváró hangulatba öltöztették a városközpontot. Megköszönte a munkáját Pataki 
Andreának, Hirdi-Miklós Eszternek, Hirdi Balázsnak, Laczi Ildikónak és Kovács Rolandnak. 
Március 27-én a facebook oldalán megjelent a közterületek rendjéről szóló rendelet. Többen 
megkeresték a köztéri szeszesital fogyasztásával kapcsolatban. Játszóterek, boltok, illetve 
szoborkert, egyéb nyilvános helyeken történő italozással összefüggésben érkeztek észrevételek. 
Elsősorban megkereste a rendőrséget, úgy nyilatkoztak, hogy eljárnak az ügyben. A helyi 
rendeletük értelmében Sásdon szeszesitalt közterületen főszabályként tilos fogyasztani. Kivéve 
a szeszesital árusítására jogosult vendéglátópari egységek. A teraszukon, illetve az általuk 
használt közterületeken fogyaszthatnak alkoholt, továbbá a nyilvános rendezvényeiken. 
Minden más esetben szabálysértésnek minősül. A március 14. napján tartott rendkívüli zárt ülés 
fejleményeivel kapcsolatban elmondta, hogy az önkormányzatnak nem került költségébe 
ügyvéd igénybevétele. Az ügyvéd elmondta, hogy a közveszélyokozás kísérlete tárgyában majd 
az ügyészség eldönti, hogy lesz-e vádemelés vagy sem. Tudomása szerint garázdaság vétsége 
miatt az eljárás folyamatban van. Az ügyvéd elmondta, hogy kitiltani senkit nem lehet az 
intézményből általános jelleggel az adott rendezvényről a Házirendnek megfelelően.

Rabb Gvőzőné képviselő úgy gondolta, hogy a vállalkozó, aki bérli a termet, ne hagyja el a 
helyszínt, amíg tart a rendezvény. Ha nem tud rendet tartani, akkor hívja a rendőrséget. Utána 
érdeklődött a bál körülményeiről, sajnos egy biztonsági személy sem volt a helyszínen.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a jövőben minden egyes vállalkozónak 
felhívják a figyelmét, hogy amíg vannak a rendezvényen, addig nem hagyhatja el a helyszínt.
Tájékoztatta a testületet, hogy plusz 10 mFt működési támogatást kaptak. Ha tudták volna, hogy 
ilyen lesz a 2023-as évük, akkor lehet nem hoznak olyan döntést, hogy a közvilágítás 
bekapcsolási idejét félórával eltolják. Amikor a testület ezt megrendelte, akkor nagyjából 150 
mFt mínusszal számolt ahhoz képest, ami ebből lett. Akkor az az 5-6 mFt is nagyon soknak 
tűnt. A bekapcsolást és a lekapcsolást lehetett módosítani. Közben nem lehet hozzányúlni a 
rendszerhez. Amikor év elején megrendelték, akkor a szolgáltató nem tudta megmondani, hogy 
1 hónapon, 2 hónapon, 3 hónapon belül tudja az átprogramozást elvégezni. Viszonylag hamar 
elkészült. Sajnos sok felhős nap van, ekkor tovább van sötét, amíg felkapcsol a lámpa. Az 
átprogramozás 400 eFt-ba került.
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A tervek szerint ősszel majd visszaállítják az időzítést. Elmondta, hogy konkrét 
energiamennyiséget vásároltak, mivel nem korlátozták ilyen mértékben a közvilágítást.. Lesz 
4-5 hónap az év során, amikor alacsonyabb áron kell kapniuk a közvilágítást. A szolgáltatóval 
még egyeztetni kell. Elmondta, hogy a kivitelező tájékoztatása szerint megkezdődik a Rózsa 
utca és a Diófa utca aszfaltozása. A héten a padka rendezésére kerül sor. A lakosságot 
értesítették.
Következő héten kedd reggeltől szerda délutánig lezárásra kerül az út az aszfaltozás miatt. 
Elmondta, hogy 5 mFt-ot kátyúzásra fordítanak. Merk Zsolt ügyvezetővel közösen körbejárták 
a várost és az összes kátyút megnézték. A sorrendiség alapján az első helyszín a Mártírok útja. 
A Deák téren megsüllyedt szakaszt javítani szükséges. A Hősök terén lévő részt sem kátyúznák, 
hanem javítanák. A fennmaradó összegből fognak kátyúzni a városban több helyen.

Dr. Kaidon Béla jegyző felolvasta Babodi Adrienn pályázónak írt sms-ét. Március 29-én 18:30 
órakor rendkívüli zárt testületi ülésen tárgyalják a pályázatokat.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a Közösségi Ház dolgozóit arra kérték, 
hogy figyeljenek oda elsősorban a gázfogyasztásra. 28 %-os megtakarítást kellett elérniük. 
Akkor még nem tudtak a plusz forrásokról. Az adatok alapján 69 %-os megtakarítást értek el.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a támogatás igénylése miatt nagyon fontos volt a 
szakértői tanulmány elkészítése.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

45/2023. (III.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

2./ A közterületek elnevezéséről szóló rendelet felülvizsgálata 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli előterjesztés -  a rendelettervezetről -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy a rendeletet 2014. évben fogadta el a testület. A 
felülvizsgálatra azért volt szükség, mert a rendelet nem foglalkozott a házszámozás hatásköri 
szabályaival, ezért kiegészítésre szorul.
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Javasolta, hogy ezt a testület ne tartsa meg saját hatáskörében, mert ezek hatósági jellegű 
döntések. Továbbájegyzői hatáskörbe tették aközösségi együttélés szabályainak megsértésével 
kapcsolatos bírság kiszabását.

Dr. Jusztin »er János polgármester javasolta a testületnek a rendelettervezet elfogadását. 

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

7/2023. (III.31.) önkormányzati rendelete

A közterületek elnevezésének és a házszám-megállapítás rendjéről szóló 5/2014. (X.9.)
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

3./ 2023. évi szociális tüzelőanyag támogatásra pályázat benyújtása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásban kiadott határozati javaslatot 
mindenki kézhez kapta. Javasolta a testületnek elfogadásra.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
46/2023, (III.28.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete igénylést nyújt be a települési 
önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra. A 
képviselő-testület 328 köbméter kemény lombos tűzifa beszerzésére igényel támogatást, 
melyhez 833.120,-Ft önerőt biztosít saját költségvetéséből.
Az önkormányzat a pályázati kiírás feltételei szerint a rászorulóknak térítésmentesen 
ellenszolgáltatás nélkül biztosítja a tűzifát, melynek házhozszállítását saját 
költségvetéséből biztosítja.

Határidő az igénylés benyújtására: 2023. április 28.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester
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4./ Társadalmi Esélvteremtési Főigazgatóság által szervezett képzések Sásdon 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

írásbeli előterjesztés -  a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság megkereséséről -  a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy március 20-án email érkezett Raffael 
Istvántól, a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság Baranya Vármegyei képzési 
tanácsadójától. Sásd Város is szerepel a Főigazgatóság által megjelölt települések között, ahol 
lehetőség van képzést tartani. Kalányos Nikolettával, a Sásdi Nőkért Egyesület elnökével tartja 
a kapcsolatot. Tájékoztatása szerint Sásdon lennének jelentkezők a képzésekre. A képzés 
időtartama 3 hónap. A képzéssel kapcsolatban viszont olyan feladatok is vannak, amit a 
szervező önkormányzatnak, vagy civil szervezetnek kell vállalnia. Ilyen például a képzésen 
résztvevők orvosi vizsgálatának költségei, illetve valamelyik képzés alatt felmerülő egyéb 
járulékos költségek, például kertészeti eszközök, magok megvásárlása. A képzés alatt bérleti 
díjat biztosítanának, amivel az említett összegek megtérülnének. A képzésekhez oktatókat is 
kerestek. A következő képzések indulnának: vertikális kertész idegennyelvvel és felnőttképzést 
kiegészítő tevékenységgel 300+30+40 órás, családellátó idegennyelvvel és felnőttképzést 
kiegészítő tevékenységgel 320+32+40 órás, digitális kompetencia-fejlesztő program 
idegennyelvvel és felnőttképzést kiegészítő tevékenységgel 135+15+40 órás képzések. 
Továbbá hulladékgyűjtő és szállító képzés 140 órában alternatív tanegységek idegennyelvvel, 
digitális írástudás, környezettudatos szemléletmód felnőttképzés tevékenységhez kapcsolódó 
szolgáltatás. Ezenkívül sütőipari és gyorspékségi munkás képzés is van 480+48+40 órában. 
Elmondta, hogy az önkormányzat biztosítja a képzéshez az ingatlant, az eszközöket, a 
rezsiköltségeket. Megkérdezte milyen szerepet vállal ebben az egyesület? További kérdés, hol 
biztositsák a képzések helyszínét, mennyi bérleti díjat határozzanak meg?

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy nehéz lesz jelentkezőket találni. Nagyon sok óráról 
van szó. Kíváncsi lesz mi lesz a motiváció, ami alapján lesznek jelentkezők.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ez nem az önkormányzat feladata. Az 
önkormányzat a helyszínt biztosítja a képzésekhez bérleti díj ellenében.

Székely Szilárd képviselő elmondta, hogy ez nem az önkormányzat projektje. Megállapodás 
alapján kifizetik a bérleti díjat. Az önkormányzat csak a helyszínt biztosítja.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy olyan bérleti szerződést kell kötni, amiben 
minden kockázatot kizárnak. A bérleti díjat úgy kell kalkulálni, hogy a képzések biztosításához 
szükséges önkormányzati költségeket fedezze. A testület felhatalmazását kérte, hogy 
amennyiben az önkormányzatnak nulla forint ráfordítással tervezhető, akkor kapcsolódjanak a 
képzésekhez. Tudomása szerint az egyesület toborozná a részvevőket. A képzési tanácsadó nem 
említette meg a Roma Nemzetiségi Önkormányzatot. Feltételezhetően ugyanannyi roma 
nemzetiségi lenne a jelentkezők között, mint nem roma nemzetiségi. Felhívja majd a 
Főigazgatóság figyelmét, hogy keresse meg Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzatát 
is.

Megkérdezte, van-e valakinek hozzászólása, kérdése.
Miután kérdés, hozzászólás nem hangzott el, kérte a testületet, hogy szavazzanak.
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Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete -  7 igen szavazattal, tartózkodás és 
ellenszavazat nélkül -  az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

47/2023. (III.28.1 KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza 
polgármesterét, hogy a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság szervezésében 
történő képzések megtartásának tárgyában egyeztető tárgyalásokat folytasson és 
ha indokoltnak tartja, bérleti szerződést kössön.

Határidő: április 30.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Mindenkinek megköszönte a megjelenést, a képviselő-testület zárt ülés keretében folytatta 
tovább a tanácskozást.

Dr
PO

Uzusztinger János 
aártnester

Kmft.
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J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 28. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők részére

Dr. Jusztinger János

Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária t l o ^ o i u n ^ i / w W

Urvald Péter



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 28. napján 
megtartott képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak részére

Dr. Kaj dón Béla

Koszorús Tímea

Nagy Lajos László 

Dr. Hevesi Éva 

Baranya Megyei Kormányhivatal képviseletében:

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Fodor István 

Zima István 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Nagy Szilvia 

Merk Zsolt

Győriné Korom Viktória 

Orsós Józsefné 

Bíró Józsefné 

Babodi Adrienn 

Hajós Angéla 

Ivády Virág Tímea 

Kult László 

Nagy Szilvia 

Tál Achilles 

Varga Zoltán

Vlasicsné Bocz Krisztina


